
Spørgsmål fra Kristoffer Skytte 

spørgetiden ved regionsrådsmødet 27. august 2018 

 

Hvorfor har regionsrådet vedtaget, at Jane Kragelund og hendes ledelse og nuværende ledelse må/ skulle 

kunne parkere gratis på betalings p- pladserne på OUH, som en del af kontraktgrundlaget for at indgå p- 

kontrakten med p-selskabet? 

Og min efterfølgende kommentar er, hvor meget at regionsrådet har godkendt, at OUH skal betale p- 

selskabet for den ydelse? 

 


